
Protokół obrad XIII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 28 maja 2012 r. 
 
Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu  
Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  
Porządek obrad :  
 
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Stwierdzenie ważności obrad.  
3. Wybór protokolanta.  
4. Wybór Komisji Skrutacyjnej.  
5. Przyjęcie porządku obrad.  
6. Zatwierdzenie Protokołu z obrad XII sesji R D P-M.  
7. Uchwała Rady Dzielnicy Piecki-Migowo nr XIII/34/12 z dnia 28.05.2012 roku w sprawie 
  złożenia wniosków do BPI na lata 2013-2015  
 Podjęcie uchwały.  
8. Przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy Piecki-Migowo nr XIII/35/12 z dnia 28.05.2012 roku  
 w sprawie poparcia wniosku do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie użyczenia 
 gruntów Gminy Gdańsk w obrębie ulic : Bulońska, Kusocińskiego, Powstania 
 Listopadowego, Powstania Styczniowego, Marusarzówny – wniosek Radnej Haliny 
 Wojnicz, stanowiący załącznik do uchwały.  
9. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy z działalności między posiedzeniami,  
10. Sprawozdania Komisji Rady z działalności między posiedzeniami,  
11. Wolne wnioski.  
12. Zakończenie obrad 
 
Ad1.  
Przewodniczący Rady Dzielnicy Piecki - Migowo Piotr Wysocki przywitał wszystkich 
zebranych Radnych i otworzył posiedzenie XIII sesji. 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady po sprawdzeniu listy obecności (obecnych 18-tu Radnych) stwierdził, 
że obrady są prawomocne i można podejmować uchwały. 
 
Ad.3 
Pani Beata Jankowiak wyraziła zgodę  na protokołowanie obrad XIII sesji 
 
Ad.4 
Do Komisji Skrutacyjnej zgłosili się : 

 Halina Gostomska – przewodnicząca Komisji 

 Marian Leśków 

 Romuald Piekarski 
 
Ad.5 
Zarząd zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad . 
Wniosek o rozszerzenie porządku o uchwałę Nr XIII/36/12 zmieniający uchwałę Rady 
Dzielnicy Piecki-Migowo nr VIII/23/11 z dnia 24 listopada 2012 roku oraz uchwałę nr XI/30/12 
z dnia 13 lutego 2012 roku w sprawie przeznaczenia środków finansowych na 2012 rok. 
Po dyskusji Zarząd wycofał wniosek, deklarując przedstawić projekt Uchwały na następnej 
sesji. 
Głosowano: 
Za – 17  
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 



Ad.6  
Rada zatwierdziła protokół z XII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z jedną poprawką 
„Zarząd Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” zmieniono na „Zarząd Dzielnicy Piecki-Migowo”. 
Glosowano: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 1 
 
Ad. 7  
Zreferowano wnioski do BPI przez przewodniczących Komisji Strategii i Budżetu – Jakuba 
Łazińskiego oraz przez przewodniczącego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i 
Ochrony Środowiska – Andrzeja Ciesielskiego. 
Zgłoszono formalny wniosek przez radnego Romualda Piekarskiego. 
Zmiana punktu 4,  § 1, projektu uchwały Nr XIII/34/12 
 
Wymiana nawierzchni na ul. Piecewskiej, poprawienie chodnika od ul. Jaśkowa Dolina 
do ul. Rakoczego, koszt około 150 tys. złotych.  
 
Zmiana na : 
 
Wymiana nawierzchni na ul. Piecewskiej, poprawienie chodnika od ul. Jaśkowa Dolina 
do ul. Rakoczego, koszt około 500 tys. złotych. 
 
Radny Romuald Piekarski uzasadnia swój wniosek faktem, iż kwota podana jest za mała. 
Trzeba wprowadzić większą kwotę, żeby można było przeprowadzić inwestycje. 
 
Wniosek został poddany pod głosowanie : 
Za – 2 
Przeciw – 4 
Wstrzymujących się – 7 
 
Wniosek został poddany ponownie pod głosowanie : 
Za – 5 
Przeciw – 5 
Wstrzymujących się – 7 
 
Wniosek nie uzyskał większości głosów. Punkt 4,  § 1, projektu uchwały Nr XIII/34/124 nie 
zostaje zmieniony. 
Głosowanie nad uchwałą z wprowadzonymi poprawkami : 
Za – 15 
Przeciw – 1 
Wstrzymujących się - 0 
 
Wprowadzono poprawki do uchwały (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad. 8 
Radna Halina Wojnicz uzasadniła  wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
użyczenia gruntów Gminy Gdańsk w obrębie ulic : Bulońska, Kusocińskiego, Powstania 
Listopadowego, Powstania Styczniowego, Marusarzówny 
Uchwała  dotycząca wniosku zostaje poddana pod głosowanie : 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 6 



Ad. 9 
Florian Wojciechowski – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo przestawił prace 
Zarządu w okresie kwiecień-maj 2012 roku  
 
 
Ad.10 
Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu – Jakub Łaziński przestawił prace Komisji, były 
to głownie przygotowania wniosków do BPI. 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
Andrzej Ciesielski przedstawił prace Komisji, były to także przygotowania wniosków do BPI. 
Andrzej Ciesielski zreferował odbyte spotkania przedstawicieli Komisji w Wydziale 
Środowiska UM, ZDiZ oraz BRG. 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – zreferowała swój udział w 
szkoleniu i wskazała główne cele Komisji na najbliższy czas. 
 
Ad.11 
Radny Andrzej Ciesielski zaproponował zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska oraz Komisji Strategii i Budżetu. 
  
Ad. 12  
Zakończono obrady. 
 
Protokołowała :  Beata Jankowiak 


